
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej 

w dniu 24 kwietnia  2007 r.

Obecni : 

wg listy obecności.

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta  

Posiedzenie Komisji prowadził :

Przewodniczący Komisji Sławomir Święch

Porządek posiedzenia:

Zaopiniowanie materiałów sesyjnych
Rozliczenie finansowania działalności klubów sportowych za 2006 rok.
Ocena wykonania budżetu za 2006 rok. 
Sprawy bieżԁące

Sławomir Święch - Przewodniczący Komisji

- Powitał członków Komisji Finansowo-Budżetowej.
- Rozpoczniemy od punktu 3 porządku dzisiejszej Komisji tj. oceny wykonania budżetu za 2006 rok. 
Proszę panią Skarbnik o wprowadzenie.

Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- Omawia budżet przedstawiony radnym.
- Przyczyny niezrealizowania budżetu są dwie: dochody z gospodarowania mieniem, głownie ze 
sprzedaży oraz dochody pochodzące ze środków unijnych.

Sławomir Święch - Przewodniczący Komisji

- Jaka jest skala przedsięwzięć rzeczowych, które w założeniach planowych miały pozyskać środku 
unijne, a nie uzyskały, czy to jest kwestia odrzucenia tych wniosków?



Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- Te środki nie wpłynęły do budżetu państwa. Jest to opóźnienie na które nie mamy wpływu.

Sławomir Święch - Przewodniczący Komisji

- Istotna jest relacja między dochodami, a wydatkami. Dyscyplina budżetowa polega nie tyle na 
wykonaniu wydatków czy dochodów do 100% tylko  na właściwej relacji, proporcji miedzy dochodami, a 
wydatkami, żeby wydatki nie przekroczyły skali dochodów.

Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- Odczytuje opinię RIO, która jest pozytywna. 

Sławomir Święch - Przewodniczący Komisji

- Proszę o sprecyzowanie dochodów i przychodów na stan 1.01.2007r.

Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- Dochody 69.464.414 zł, na stan 31.12.2006r. wynosiły 65.112.550 zł, natomiast wykonanie 
60.885.187 zł

Marcin Musiał - Członek Komisji

- Czy zadłużenie naszego Miasta na koniec roku 2006 to kwota 23.511.623 zł?

Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- Tak, jest to załԁącznik nr 9.

Andrzej Świątek - Zastępca Przewodniczącego

- Chodzi mi przede wszystkim o to, by wszystko to co jest dla rady było przejrzyste. w 2004r. Komisja 
Rewizyjna przyjęła wnioski, które nie są realizowane przez organ wykonawczy. Problem jest w tym, ze w 
tym roku informacje, które są nam przedstawiane są bardzo ogólne. Wydaje mi się, że przy uchwalaniu 
budżetu organ wykonawczy powinien przedstawić nam założenia wydatków. Pan burmistrz wydaje 
pieniądze bardzo dowolnie, dlatego uważam, że powinniśmy znać przy uchwalaniu budżetu założenia 
burmistrza dot. wydatkowania np.: promocji. 

Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- Nie da się szczegółowo.



Andrzej Świątek - Zastępca Przewodniczącego

- Jeżeli zapraszamy zespół np.:  Raz, dwa, trzy  to nie mówmy, że my wydajemy pieniądze na 
promocję Miasta. Promocja Miasta są zespoły czeladzkie. Proponuje by wydatki na promocję Miasta były 
wydatkowane w oparciu o plan promocji. Musimy ustalić celowość wydatków. 
- Ja jestem za nie udzieleniem absolutorium, ponieważ po raz kolejny nie zostały wykonane dochody, 
w działach, które nie zostały wykonane po raz kolejny tj. z tytułu zbycia  majątku. Pan burmistrz zignorował 
nasze uwagi. 

Sławomir Święch - Przewodniczący Komisji

- Obecnie obserwując politykę zbywania nieruchomości można powiedzieć, że dzisiaj na rynku 
nieruchomości gruntów, mieszkań rejestrujemy 60%, 70% wzrost cen. Może powinniśmy przełożyć 
intensyfikację działań przełożyć na rok 2007, 2008. Dzisiaj obserwujemy pewien bum budowlany. 

 Grażyna Strączek - Członek Komisji

- Proszę ogólną informację na temat środków pozyskanych z zewnątrz.

Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- W tym roku wpłynęło już do 31.03.2007r. 1.650.840 zł i na starówkę 10% budżetu państwa czyli 
96.000.000 zł.

Sławomir Święch - Przewodniczący Komisji

- Czy są jeszcze jakieś pytanie do projektu budżetu?

Andrzej Świątek - Zastępca Przewodniczącego

-  Święto Edukacji  w zeszłym roku kosztowało dużo pieniędzy. Skąd poszły te pieniądze, czy poszły z 
działu socjalnego?

Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- Nie mogły pójść z działu socjalnego. Poszły z edukacji, oświaty i pozostałej działalności.

Grażyna Strączek - Członek Komisji

- Współorganizatorem są związki zawodowe. 99% nauczycieli, sprzątaczek należy do związków 
zawodowych. Ci, którzy nie należԁą do związków płacą całość za swój pobyt. 

Sławomir Święch - Przewodniczący Komisji

- Jeśli nie ma więcej pytań proszę o przegłosowanie projektu budżetu. Kto z państwa jest za?



GŁOSOWANIE  

3 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że Komisja akceptuje informacje o wykonaniu budżetu. 

Sławomir Święch - Przewodniczący Komisji

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwał ࠄࠄࠄࠄࠄࠄ w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2007 rok. 
Proszę panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały.

Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- Omawia projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2007 rok przedstawiony radnym. 
- § 1- zmiana techniczna.
- § 3- jest to zmiana wydatków bieżԁących do wydatków majątkowych, jest to związane z zakupami 
dla Straży Pożarnej. 

Sławomir Święch - Przewodniczący Komisji

- Jeśli nie ma więcej pytań proszę o przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
miasta na 2007rok. . Kto z państwa jest za?

GŁOSOWANIE  

3 za
0 przeciw
2 wstrzymało się

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2007 rok został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Sławomir Święch - Przewodniczący Komisji

- Przechodzimy do omówienia tematu: Rozliczenie finansowania działalności klubów sportowych za 
2006 rok. 

Anna Pełka - Inspektor Wydziału Polityki Społecznej

- Omawia materiał przedstawiony radnym.



Grażyna Strączek - Członek Komisji

- Chciałam pochwalić Klub   Górnik Piaski  ponieważ nigdy nie było z tym klubem żadnych 
problemów, poza tym panuje tam niesamowity porządek, widać w tym klubie dużԁą gospodarność. Cisze 
się, że wyremontowane są siedziska, że jest zrobiona kotłownia.  Chciałabym by ten klub się nadal rozwijał. 
Uważam, że tam gdzie się szkoli młodzież to ta działalność wygląda imponująco. 
- Z informacji, która przeczytałam wynika, ze miasto daje wystarczająco dużo skoro ta działalność jest 
tak rozszerzona, a te środki w porównaniu z naszymi innymi wydatkami naprawdę nie są wielkie. 
- Mam pytanie dlaczego lub 1924 nie wykorzystał dotacji w wysokości 15.000 zł? Czy to znaczy, ze 
miasto wydaje zbyt dużo na koszykówkę?. Pan Kita zawsze podkreślał w poprzedniej kadencji na komisji 
Oświaty, że nie może być tak, iż 50%, 70% przeznaczonych na sport szło na administrację, a tylko 10% szło 
na czysty sport.  Patrząc na koszty CKS 1924 nie zupełnie tego nie rozumiem. Np.: 24.000 zł  koszty 
trenerskie, 30.000 zł-obsługa organizacyjna rozgrywek i mieczy liczona jest osobno. 

Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- Rada bardzo dużo mówi przy rozliczaniu, natomiast nic nie mówi kiedy przyznawane są dotacje. 
Przepisy są takie że gmina nie może dawać na koszykówkę komercyjną, a póki co ta koszykówka taka jest. 
My na profesjonalną koszykówkę nie możemy dawać.

Grażyna Strączek - Członek Komisji

- My przyznaliśmy lekką ręką od 3.000 zł do 5.000 zł nagrody dla klubu CKS 1924.

Urszula Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

- To rada o tym decyduje. 

Sławomir Święch - Przewodniczący Komisji

- Czy decyzje o rozdziale środków już zapadły?

Anna Pełka - Inspektor Wydziału Polityki Społecznej

- Tak. Górnik Piaski   74.000 zł, MCKS- 215.000 zł, CKS 1924 wniosek został rozpatrzony 
negatywnie. 

Janusz Gątkiewicz - Członek Komisji

- Dlaczego wniosek został rozpatrzony negatywnie?

Anna Pełka - Inspektor Wydziału Polityki Społecznej

- Były merytoryczne błᤁędy w ofercie. 

Sławomir Święch - Przewodniczący Komisji



- Czy wniosek klubu Górnik Piaski opiewał na kwotę 74.000 zł, czy kwota ta została zbita?
Rozbieżność pomiędzy  Górnikiem Piaski , a MCKS jest duża.

Andrzej Świątek - Zastępca Przewodniczącego

- Jestem zdziwiony, ze organ wykonawczy odrzucił ofertę klubu CKS 1924. 

Anna Pełka - Inspektor Wydziału Polityki Społecznej

- Klub ten nie rozliczył się z poprzedniej dotacji, wiec jak możemy przyznać nową.

Sławomir Święch - Przewodniczący Komisji

- Proszę czytać, że była to dotacja, która została rozliczona i do zwrotu została pewna kwota, czyli z 
punktu widzenia formalnego nie mając pokwitowania na wielkość udzielonej dotacji, klub musiał te pieniądze 
oddać. Natomiast innym elementem jest to, że składając wniosek w roku bieżԁącym nie spełniał pewnych 
kryteriów formalnych.

Anna Pełka - Inspektor Wydziału Polityki Społecznej

- Jeszcze raz podkreślam, że przyczyną odrzucenia oferty są błᤁędy formalne oferty, ona nie spełnia 
wymogów ustawowych. 

Janusz Gątkiewicz - Członek Komisji

- Jeśli wniosek był niekompletny to wnioskodawcy powinni zostać wezwani do uzupełnienia.

Sławomir Święch - Przewodniczący Komisji

- Sądzę, że takie procedury zostały zachowane.

Sławomir Święch - Przewodniczący Komisji

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji.

                                                 Przewodniczący                                                           

     Komisji Finansowo-Budżetowej          

Sławomir Święch

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek 


